
RG.0012.04.2019  

Protokół Nr 4/19  

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

odbytego w dniu 29 stycznia 2019 roku. 

 

Porządek posiedzenia:  

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

II. Przyjęcie porządku obrad.  

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję.  

V. Wolne wnioski i zapytania.  

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.   

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 9.02 a zakończyła o godz. 10.55. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Krzysztof Sioda, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili otwarcia 

posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się  

w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Sioda przedstawił proponowany porządek obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji.  

Ad. III.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania.  

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniającą uchwałę w sprawie Programu Współpracy Gminy 

Radomyśl nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2019 rok przedstawił Inspektor ds. ewidencji działalności 

gospodarczej Grzegorz Ścipień. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/2.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie połączenia jednostek organizacyjnych: Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Radomyślu nad Sanem oraz Dziennego Domu „Senior+”  

w Pniowie oraz nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Radomyślu nad 



Sanem przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Nowak – 

Wojtala.  

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad Sanem 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej 

pojemności przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta Chamera.  

W zestawieniu propozycji stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

zaproponowanych przez Wójta Gminy Komisja przyjęła następujące stawki: 

 

a) Stawka za odpady zbierane selektywnie w gospodarstwie domowym:  

 

-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 10,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 10,00 zł. 

 

-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 20,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 20,00 zł. 

 

-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby i więcej 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 28,00 zł.  

Radni zaproponowali stawkę 25,00 zł. 

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Za stawką 28,00 zł nie głosował żaden radny. 

Za stawką 25,00 zł głosowało 5 radnych. 

Przyjęto jednogłośnie stawkę 25,00 zł.  

 

b) Stawka za odpady zbierane nieselektywnie w gospodarstwie domowym:  

 

-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę 

Wójt Gminy zaproponował stawkę25,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 25,00 zł. 

 

-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 32,00 zł.  



Innych propozycji nie zgłoszono.  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 32,00 zł. 

 

-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby i więcej 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 40,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 40,00 zł. 

 

c) Stawka za pojemniki, w których odpady zbierane są selektywnie:  

 

-pkt.1- o pojemności 120 litrów 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 25,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 25,00 zł. 

 

-pkt.2- o pojemności 240 litrów 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 40,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 40,00 zł. 

 

-pkt.3- o pojemności 1100 litrów 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 90,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 90,00 zł. 

 

d) Stawka za pojemniki, w których odpady zbierane są nieselektywnie:  

 

-pkt.1- o pojemności 120 litrów 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 40,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 40,00 zł. 

 

-pkt.2- o pojemności 240 litrów 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 55,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 55,00 zł. 

 

-pkt.3- o pojemności 1100 litrów 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 105,00 zł.  

Radni zaproponowali stawkę 100,00 zł. 

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Za stawką 105,00 zł nie głosował żaden radny. 

Za stawką 100,00 zł głosowało 5 radnych. 

Przyjęto jednogłośnie stawkę 100,00 zł.  

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu przedstawiła Zastępca Wójta Gminy Izabela Szałaj.  

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  



W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu przedstawiła Zastępca Wójta Gminy Izabela Szałaj. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stalowa Wola 

na realizację zadania publicznego w 2019 r. przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 r. przedstawiła Sekretarz Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Elżbieta Krawiec.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 4 Radnych. 

Od głosu wstrzymał się Radny Stanisław Rybak.   

 

Ad. IV/10.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2019 r. przedstawiła Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Elżbieta Krawiec.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 3 Radnych. 

Od głosu wstrzymali się Radny Stanisław Rybak i Radny Sylwester Polanowski.   

 

Ad. IV/11.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 4 Radnych. 

Od głosu wstrzymał się Radny Sylwester Polanowski.   

 

 

 



Ad. IV/12.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na rok 2019 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Radny Sylwester Polanowski zgłosił wniosek, aby w budżecie Gminy Radomyśl nad Sanem na 

2019 rok zaplanowano środki finansowe na inwestycję polegającą na remoncie drogi gminnej 

położonej w miejscowości Nowiny na działce nr ewid. 859.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 4 Radnych. 

Od głosu wstrzymał się Radny Sylwester Polanowski.   

 

Ad. V.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Sioda w związku z rezygnacją Radnego Czajkowskiego  

z pełnienia funkcji Zastępcy Przewodniczącego Komisji poinformował o konieczności wyboru 

nowego Zastępcy. Radny Stanisław Rybak zaproponował na kandydata Radnego Ryszarda 

Zbydniowskiego, który wyraził zgodę na pełnienie funkcji Zastępcy.  

Przewodniczący przeprowadził głosowanie, w którym jednogłośnie -  4 głosy „za”, Zastępcą 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa został Radny Ryszard 

Zbydniowski.  

 

Ad. VI.  

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

            Przewodnicząca Komisji                        

             Krzysztof Sioda 

 

Protokołowała:  

Anna Majewska 

 

 

 

 


